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Abstract (en)
The closure comprises a cap (11) at least partially covering the top of a body (1) on which it is mounted in order to be able to slide, the said body (1)
being equipped with a stirrup piece (10) mounted so as to slide transversely relative to its longitudinal axis, and means forming cams being arranged
between the stirrup piece (10) and the cap (11) in order to cause the axial displacement of the said cap during transverse displacement of the said
stirrup piece. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'obturateur comporte un capuchon (11) coiffant au moins partiellement le sommet d'un corps (1) sur lequel il est monté pour pouvoir coulisser,
ledit corps (1) étant muni d'un étrier (10) monté coulissant transversalement par rapport a son axe longitudinal, et des moyens formant cames étant
disposés entre I'étrier (10) et le capuchon (11) pour provoquer le déplacement axial dudit capuchon lors du déplacement transversal dudit étrier.
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